
Ο Μάκης Αναγνώστου, εργαζόμενος στο αυτοδιαχειριζόμενο εργοστάσιο
της ΒΙΟ.ΜΕ, παρουσιάζει τη τρίχρονη πορεία του εγχειρήματος από την
στιγμή που οι εργάτες πήραν στα χέρια τους το εργοστάσιο μέχρι και
σήμερα όπου η πετυχημένη προσπάθειά τους δείχνει να έχει δώσει το
σπόρο για να γεννηθούν και άλλα αντίστοιχα εγχειρήματα όπως αυτό του
εργοστασίου ξυλείας Παπαδόπουλου & Παγούρα στην Ημαθία.

Στην συνέντευξη που δόθηκε για την εκπομπή της Ε.Ρ.Τ “Διπλή Ματιά” που παρουσιάζουν οι
δημοσιογράφοι  Μαρίνα Δεμερτζιάν και Εμμανουέλα Αργείτη, περιγράφεται ο τρόπος λειτουργίας, η
διαδικασία των αποφάσεων μέσω των συνελεύσεων, η σημασία των αλληλέγγυων, τα προβλήματα που
υπάρχουν από την έλλειψη νομικού πλαισίου για τέτοια εγχειρήματα αλλά και τα εμπόδια που μπαίνουν
από διάφορους πολιτικούς εκπροσώπους κομμάτων που αντιδρούν στη συνέχιση αυτής της προσπάθειας.
Παρά όμως τις όποιες δυσκολίες η ΒΙΟ.ΜΕ συνεχίζει να λειτουργεί και μάλιστα εξελίσσεται με τη
δημιουργία καινούριων οικολογικών προϊόντων αλλά και με τη προώθησή τους διαδικτυακά μέσω του
ηλεκτρονικού καταστήματος (http://www.viomecoop.com) που φτιάχτηκε πρόσφατα.

Στην εκπομπή παρενέβη τηλεφωνικά και ο πρώην εργαζόμενος του εργοστασίου ξυλείας Παπαδόπουλου &
Παγούρα στην Ημαθία, Σταύρος Δουβίκας, ο οποίος με τη σειρά του περιέγραψε τους λόγους που τους
οδήγησαν να στραφούν κι αυτοί προς την αυτοδιαχείριση περιγράφοντας με λεπτομέρειες το δικό τους
ξεκίνημα, τη συνεργασία και τη σημασία που έχει το παράδειγμα της ΒΙΟ.ΜΕ αλλά και την ελπίδα που
γεννιέται για ένα καλύτερο μέλλον μέσα από αυτές τις πρωτοβουλίες.


